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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 23. september 
2010 stillet følgende spørgsmål nr. 558 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet 
er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmål 558:

Vil ministeren redegøre for den nuværende status for brugen af kamera på danske 
fartøjer?

Svar:

Jeg kan oplyse, at i alt 15 danske fiskerfartøjer er udstyret med kameradokumentation
(videokamera, sensorer og harddiskoptager). Af de 15 fartøjer deltager 7 fartøjer i en 
fangstkvoteordning og 6 mindre garnfartøjer både i fangstkvoteordningen og 
supplerende i en registrering af utilsigtede bifangster af havpattedyr og havfugle. 
Endelig deltager 2 fartøjer i et moniteringsforsøg i forbindelse med fiskeri af 
muslinger.
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